
الوحدة سعر الوحدة بالدولار الامريكي الكمية السعر الاجمالي بالدولار الامريكي

Unit  Qty   Unit Price  (USD) Total Price (USD)

1
Al-Sour Office:Metro Wireless Internet Broadband, unlimited, Speed : 20 Mbps 

both download & upload
Month 10.5

Signature & stamp:

Date of Signing:…..........................................................................................

items Description 

Title of Signatory:…..........................................................................................

#

Grand Total in USD

Financial Offer: Providing Internet Service for Alsour Office -Der Al-Zur – NES

شمال شرق سوريا- دير الزور- تجهيز خدمة الانترنت لمكتب السور: العرض المالي .

NOTE: 

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The price must include the delivery of the service toAlsour Office -Der Al-Zur – NES.

4. The offered Price includes, transportation,  loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required. 

5. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

6. The internet services are continuous 24/24 all the days are workday no exceptions

7. The contract period for the services covered the period from 15-9 Sep 21 to 31 July 22  (10.5 Month).    

8. Ensure quality of service download/upload at least 95% for item 1.1.          

: ملاحظة

ي جدول الكميات .  1
 
اء الكمية الكاملة المذكورة ف .        منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة.    2 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

ي مكتب السور  .3
 
دير الزور -    السعر يجب ان يتضمن توصيل المواد  ف

.     ألاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزي    ع للمواقع المطلوبة .4

. غث  مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم (أيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا)     أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشاء او انتاج من  .5

نت مستمرة على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع ولا استثناءات.     6 .خدمة الإنثر

ة العقد للخدمة تغطي  من .     7 ة اشهر ونصف ) 22 تموز 31 إل 21 ايلول 15فثر (عشر

يل .     8 1.1٪ للبند 95التحميل بنسبة لا تقل عن / ضمان جودة خدمة التث  

Name of Bidder:…..........................................................................................
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